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ROMANIA
JUDETUL BIHOR
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SANIOB
Nr. 1983/18.06.2015

P R O C E S V E R B A L

Incheiat azi18.06.2015in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei Saniob,
stabilita prin dispozitia primarului nr.70/10.06.2015, sedinta care a avut loc la sediul
administrativ al acestei institutii publice, ora 08.30.

La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri:Buzas Ioan Nicolae-viceprimar,
Buda Ecaterina, Braun Tibor, Torok Anita, Fabian Robert-Csongor, Boros Stefan, Nagy
Karoly, Costa Mircea Andrei, Opre Viorel Florian si Varga Bela.

A absentat consilier :Kiss Stefan Alexandru,
Au participat de drept:d-ul Molnar Jozsef – primar si d-na Mela Maria-Elena –

secretar ,
Au mai participat d-ul Erdei Danut Eugen – delegat satesc al satului Cenalos .

O R D I N E A D E Z I:

D- na Buda Ecaterina – presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a supus spre
dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob,Ordinea de Zi a sedintei, la care i-a dat citire:

1. Aprobarea ordinii de zi.
2. Aprobarea procesului verbal alşedinŃei ordinare din data de 16.04.2015 .
3. Proiect de hotararepprivind rectificarea bugetului Consiliului local al comunei

Saniob, pentru anul 2015,
4. Proiect de hotarare privind aprobarea Statutului comunei Saniob,
5. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de amplasament si delimitare

a unor imobile aflate in domeniul public al comunei Saniob in vederea
inscrierii in CF.

6.6. Proiect de hotarare privind aprobarea transmiterii dreptului de folosinta cu
titlu gratuit asupra terenului în suprafa Ńă de 12 mp proprietatea publica a
comunei Saniob, nr. cad 93 , în favoarea S. C. FDEE Electrica Transilvania
Nord S.A - SDEE Oradea, conform Legii energiei electrice nr.13/2007,

7.7. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului final a
proiectului ”REABILITARE, MODERNIZARE CLADIRE PRIMARIE SI
AMENAJARE LOCURI DE PARCARE, COMUNA SANIOB, JUDETUL
BIHOR” , finantat prin programul FEADR.

Suplimentarea ordinii de zi:

8.8. ProiectProiect dede hotararehotarare privind aprobarea Procedurii privind reglementarea acordării
eşalonărilor la plat ă pentru obligaŃiile fiscale restante datorate bugetului local de
către persoanele juridice
Ordinea de zi a fost aprobata cu 10 voturi pentru, adoptandu-seHotararea nr.32.

Inainte de inceperea dezbaterii materialelor inscrise in ordinea de zi a sedintei, d-na
secretar a pus la dispozitia consilierilor localiprocesul verbal al sedintei ordinare din
16.04.2015 pe care l-a supus spre aprobarea Consiliului local .
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Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 10 voturi pentru, adoptandu-se
Hotararea nr.33.

La punctul trei din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind rectificarea
bugetului Consiliului local Saniob pentru anul 2015, d-ul primar prezinta raportul de
specialitate intocmit de d-na contabil Borbely Zita si arata ca au fost operate doar transferuri de
sume mici, intre capitole.

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
d-na Buda Ecaterina – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul trei al

ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.34, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .

La punctul patru din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind aprobarea
Statutuluicomunei Saniob,d-na secretar prezinta referatul de specialitate si arata ca Statutula
fost aprobat ultima data in anul 2009, iar acum a fost actualizata, luand in considerare
modificarile intervenite in ultimii ani: recensamantul populatiei din anul 2011, Legea
nr.214/2012 privind modificarea denumirii comunei Ciuhoi in comuna Saniob si a resedintei de
comuna.

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

d-na Buda Ecaterina – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul patru al
ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.35, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .

La punctul cinci din ordineadezi, Proiect de hotarare privind aprobarea Planului
de amplasament si delimitare a unor imobile aflate in domeniul public alcomunei Saniob
in vederea inscrierii in CF.
d-na secretar Mela Maria-Elena prezinta referatul de specialitate si arata ca in scopul autorizarii
de functionare a cladirilor scolii s-a procedat la intocmirea documentelor cadastrale in vederea
inscrierii imobilelor proprietate publica in CF.

In urma celor expuse, d-nal presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

d-na Buda Ecaterina – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul patru al
ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.36, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .

La punctul sasedin ordinea de zi,Proiect de hotarare privind aprobarea
transmiterii dreptului de folosinta cu titlu gratuit asupra teren ului în suprafaŃă de 12 mp
proprietatea publica a comunei Saniob, nr. cad 93 , în favoarea S. C. FDEE Electrica
Transilvania Nord S.A - SDEE Oradea, conform Legii energiei electrice nr.13/2007,
d-na secretar Mela Maria-Elena prezinta solicitarea depusa de SC Electrica SA si raportul de

specialitate intocmit la prezentul proiect de hotarare,
In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.

Nu se inscrie nimeni.

d-na Buda Ecaterina – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul sase al
ordinii de zi, si s-a adoptatHotararea nr.37, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .

La punctul sapte din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind aprobarea
bugetului final a proiectului ”REABILITARE, MODERNIZARE CLADIRE PRIMARIE
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SI AMENAJARE LOCURI DE PARCARE, COMUNA SANIOB, JUDETUL BIHOR”,
finantat prin programul FEADR., d-ul primar prezinta expunerea de motive si arata ca
pentru a putea solicita ultima transa a investitiei, este necesara aprobarea in Consiliul local a
bugetului final.In continuare, d-ul primar arata ca s-au primit avansurile, urmeaza sa inceapa
lucrarile care au fost intarziate din cauza campaniei cu APIA, deoarece nu puteam porni
lucrarile in incinta si in afara cladirii cat timp eram aglomerati cu clientii pentru APIA. Dar, de
saptamana viitoare vom incepe lucrarile .

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

d-na Buda Ecaterina – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul sapte al
ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.38, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .

La punctul opt care suplimenteaza ordinea de zi,Proiect de hotarare privind
aprobarea Procedurii privind reglementarea acordării eşalonărilor la plat ă pentru
obligaŃiile fiscale restante datorate bugetului local de către persoanele juridice, d-ul
primar arata ca, acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi in urma solicitarii SC Pangy
comexim SRL de a i se esalona la plata debitul acumulat pe trei ani. Astfel, pentru a putea
solutiona cererea acestei societati, este necesar sa aprobam o procedura care sa reglementeze
acordarea esalonarii la plata. Conform acestei proceduri, contribuabilul are obligatia de a
prezenta o serie de documente. Am avut multe discutii cu administratorul societatii, cetatean
italian, cu privire la achitarea datoriilor, dar, de fiecare data a venit doar cu promisiuni. Speram
ca astfel, totusi sa putem recupera debitul de peste 28.000 lei.

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
D-na Buda Ecaterina arata ca aceasta firma nu si-a platit nici salariatii in ultimele

luni si poate nu vor plati nici aceste rate.
D-ul primar, arata ca pentru a obtine esalonarea, conform procedurii, ei vor trebui

sa faca dovada unei garantii, iar daca este vorba de imobile, acestea vor fi ipotecate.
d-na Buda Ecaterina – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul opt al

ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.39, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si o
abtinere din partea d-lui Costa .

La diverse.
D-ul Erdei arata ca a vazut ca au fost cosite drumurile cu noul utilaj si dorestesa fie

cosit si pe marginea santului de la iesirea din Cenalos, pe langa drumul care duce spre
Marghita, deoarece exista un tufis mare care obstructioneaza vizibilitatea soferilor.

D-ul primar arata ca aceasta operatiune va fi facuta cu muncitorii de la social, deoarece
utilajul nu poate taia materiale lemnoase.

Alte discutii nu au mai fost.
d-na Buda Ecaterina – presedintele de sedinta:
- Declar sedinta incheiata. Va multumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA SECRETAR
BUDA ECATERINA MELA MARIA-ELENA


